



عقد الاستثمار GFX Group

بين شركة GFX Securities، ممثلة بواسطة [GFX COMPANY WLL]، والمعروفة فيما بعد بـ "الشركة"، وبين السيد/السيدة [اسم العميل]، المقيم في [عنوان العميل]، والمعروف فيما بعد بـ "العميل".

المادة 1: المحفظة الاستثمارية

تقوم الشركة بإنشاء وإدارة محفظة استثمارية باسم العميل تحت اسم "GFX Group"، والتي ستستثمر في أسهم شركة GFX Securities.

حيث سيتم استثمار رأس المال في أسهم الشركة و سيتم ادارتها من قبل الشركة والعمل على توسعة مجالها و تحقيق ارباحها .

المادة 2: استثمار الأموال

تلتزم الشركة بتحقيق الاستثمار للأموال المودعة من قبل العميل وذلك من خلال التالي:

- استثمار عام , حيث سيتم استثمار الأموال بأسهم الشركة بشكل عام .
- إنشاء تراخيص في مختلف الدول , سيتم العمل على إنشاء تراخيص جديدة تابعة للشركة بمختلف الدول العربية و الأوروبية , و العمل على إنشاء تراخيص مختلفة من تراخيص تداول بالعملات الالكترونية و تراخيص استشارات .

Investment Contract GFX Group

Between GFX Securities, represented by [GFX COMPANY WLL], hereinafter referred to as the "Company," and Mr./Mrs. [Client's Name], residing at [Client's Address], hereinafter referred to as the "Client".

Article 1: Investment Portfolio

The Company will establish and manage an investment portfolio in the name of the Client under the title "GFX Group," which will invest in the stocks of GFX Securities. The capital will be invested in the company's stocks and managed by the Company, aiming to expand its scope and achieve profits.

Article 2: Capital Investment

The Company commits to achieving investment for the funds deposited by the Client through the following:

- General investment, where funds will be invested in the company's stocks in a general manner.
- Establishing licenses in various countries, working on creating new licenses affiliated with the company in various Arab and European countries, and establishing various licenses, including licenses for electronic currency trading and consultancy licenses.



- التسويق للشركة , الاستثمار بمجال التسويق و العمل على نشر بيانات الشركة بشكل اكبر .
- التوظيف , العمل على استقطاب المحللين المؤثرين في الأسواق و تقوية خدمة العملاء .
- فتح مراكز تداول في مختلف الدول , و توسعة نشاط الشركة .
- زيادة مبيعات الشركة , و زيادة قاعدة العملاء من مختلف الدول .

المادة 3: إيداع الأموال والأرباح

- أ. يكون الإيداع الأدنى في المحفظة الاستثمارية هو 50,000 دولار.
- ب. يجب على العميل انشاء حساب استثماري من خلال الموقع و تقديم البيانات المطلوبه من اثبات الشخصيه و اثبات مصدر الدخل و تفعيل الحساب حيث سيتم اضافة المبلغ الى الحساب الاستثماري الخاص بالعميل .
- ت. يتم احتساب الأرباح وفقاً للفترة التي يتم الاتفاق عليها مسبقاً بين الشركة و العميل كما هو موضح في الجدول التالي :

الاختيار	مدة توزيع الأرباح	نسبة الأرباح المتوقعة
<input type="checkbox"/>	3 أشهر	1.5% الى 2%
<input type="checkbox"/>	6 أشهر	2.5% الى 3%
<input type="checkbox"/>	سنة	8% الى 12%
<input type="checkbox"/>	5 سنوات	تصل الأرباح الى 40%

- Marketing for the Company: Investing in marketing and working to expand the dissemination of the company's information on a larger scale.
- Recruitment: Working on attracting influential analysts in the markets and strengthening customer service.
- Opening trading centers in various countries and expanding the company's activities.
- Increasing company sales and expanding the customer base from various countries.

Article 3: Deposit of Funds and Profits

- A. The minimum deposit in the investment portfolio is \$50,000.
- B. The client must create an investment account through the website, provide the required data, including proof of identity and proof of income, and activate the account. The amount will be added to the client's investment account.
- C. Profits are calculated according to the agreed-upon period between the company and the client, as outlined in the following table:

Choose	The distribution period for profits	expected profit
<input type="checkbox"/>	3 Months	1.5% to 2%
<input type="checkbox"/>	6 Months	2.5% to 3%
<input type="checkbox"/>	1 Year	8% to 12%
<input type="checkbox"/>	5 Years	Up to 40%



ث. يتم اضافة الأرباح المتفق عليها بين الشركة و العميل لحسابه الاستثماري في الموقع .

ج. يمكن للعميل التحقق من حالة حسابه الاستثماري من خلال موقع الشركة .

ح. تلتزم الشركة بتقديم تقارير دورية للعميل تفصل في أداء المحفظة والأرباح المتوقعة , و يتم ارسال التقارير الى البريد الالكتروني الخاص بالعميل .

D. The agreed-upon profits between the company and the client will be added to the client's investment account on the website.

E. The client can check the status of their investment account through the company's website.

F. The company is committed to providing regular reports to the client detailing the portfolio performance and expected profits. These reports will be sent to the client's email.

المادة 4: مدة العقد

أ. تتراوح مدة العقد بين اقل مدة سنة واحدة الى اعلى مدة وهي 5 سنوات من تاريخ تفعيل الحساب الخاص بالعميل .

ب. يكون عقد الاستثمار ساري المفعول حسب الفترة المتفق عليها بين الشركة و العميل، حيث يتم تسليم الأرباح بنائاً على الجدول المرفق في المادة رقم 3 , و يتم اضافة الأرباح الى الحساب الخاص بالعميل .

Article 4: Contract Duration

A. The contract duration ranges from a minimum of one year to a maximum of five years from the activation date of the client's account.

B. The investment contract is valid for the agreed-upon period between the company and the client. Profits will be distributed according to the attached schedule in Article 3, and the profits will be added to the client's account.

المادة 5: نظام سحب وإرجاع رأس المال

أ. يمكن للعميل سحب رأس المال, من خلال تقديم طلب قبل 6 أشهر من خلال ارسال الطلب الى البريد الالكتروني التالي : cs@gfxsecurities.com , و سيتم رفع الطلب من النظام .

ب. يتم إرجاع رأس المال والأرباح المتوقعة على دفعات شهرية على مدى 3 إلى 6 دفعات. و يتم خصم المبالغ المسترجعة من الحساب الخاص بالعميل .

Article 5: Withdrawal and Return System

A. The client can withdraw the capital by submitting a request at least 6 months in advance, sending the request to the following email: cs@gfxsecurities.com. The request will be processed by the system.

B. The capital and expected profits will be returned in monthly installments over 3 to 6 payments. The refunded amounts will be deducted from the client's account.



ج. في حال كسر العقد من خلال العميل يتم خصم نسبة تتراوح بين 5% و 10% من رأس المال حسب المبلغ الخاص بالعميل .

د. يتم إيقاف المحفظة الاستثمارية في حال تقديم العميل لطلب سحب الأرباح أو كسر العقد .

- C. In the event of contract termination by the client, a percentage ranging from 5% to 10% of the capital will be deducted, depending on the client's specific amount.
- D. The investment portfolio will be suspended if the client submits a request for profit withdrawal or terminates the contract.

المادة 6 : بيانات اضافيه :

Article 6: Additional Information:

أ. بعد التحقق من كامل البيانات المرفقة من قبل العميل و قبول طلب فتح محفظة استثمارية تتم عملية تفعيل المحفظة عند دفع رأس المال،

ب. يتوقع أن تبلغ نسبة الأرباح على مدى 5 سنوات (6% - 7% - 8% - 9% - 10%)، مما يجعل إجمالي الأرباح خلال الفترة 40%.

ت. تلتزم الشركة بالامتثال لجميع القوانين والتنظيمات المتعلقة بالأسواق المالية في الدول التي تستثمر فيها.

ث. يتم احتساب 2% من رأس المال رسوم ادارة المحفظة سنويا و يتم خصمها من رأس المال المضاف بعد تفعيل الحساب .

ج. يفهم الطرفان أن الاستثمار في الأسواق المالية يحمل طابعاً متقلباً، وأن هناك مخاطر محتملة قد تؤثر على أداء المحفظة. يشمل ذلك تقلبات الأسعار، التغيرات في الظروف الاقتصادية والسياسية، وأحداث غير متوقعة قد تؤدي إلى خسارة جزئية أو كلية للأموال المستثمرة. يلتزم العميل بفهم هذه المخاطر ويقر بأن الشركة غير مسؤولة عن أي خسائر ناتجة عن هذه المخاطر المحتملة.

- A. After verifying all the provided data by the client and accepting the request to open an investment portfolio, the portfolio activation process takes place upon the payment of the capital.
- B. Profit percentages over a 5-year period are expected to be (6% - 7% - 8% - 9% - 10%), resulting in a total profit of 40% during the specified period.
- C. The company commits to compliance with all laws and regulations related to financial markets in the countries where it invests.
- D. A management fee of 2% of the capital annually is calculated for portfolio management, and it is deducted from the added capital after the account activation.
- E. Both parties understand that investing in financial markets carries inherent volatility, and there are potential risks that may impact the portfolio's performance. This includes price fluctuations, changes in economic and political conditions, and unexpected events that may lead to partial or total loss of invested funds. The client acknowledges understanding these risks and agrees that the company is not responsible for any losses resulting from these potential risks.



المادة 7: توقيع العقد

Article 7: Contract Signature

تم توقيع هذا العقد في [التاريخ].

This contract was signed on [Date].

الشركة: [GFX COMPANY WLL]

Company: [GFX COMPANY WLL]

العميل: [اسم العميل]

Client: [Client Name]

رقم الحساب : [رقم الحساب]

Account Number: [Account Number]

_____ (توقيع العميل)

(Client's Signature) _____

_____ (توقيع الشركة)

Company's Signature) _____